
RAPPORT VAN BEVINDINGEN KWALITEIT VAN
VOOR- EN VROEGSCHOOLSE EDUCATIE IN
2016-2017 IN DE GEMEENTE

Hillegom

Plaats : Hillegom
Gemeentenummer : 0534
Onderzoeksnummer : 292337
Datum onderzoek : 23 februari 2017
Datum vaststelling : 10 mei 2017



Pagina 2 van 20



VOORWOORD . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 5

1 INLEIDING . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 7

2 VVE IN DE GEMEENTE HILLEGOM . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 9

3 CONCLUSIES. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 17

4 REACTIE VAN DE GEMEENTE. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 19

INHOUDSOPGAVE

Pagina 3 van 20



Pagina 4 van 20



De Inspectie van het Onderwijs houdt toezicht op voor- en vroegschoolse
educatie (vve). In dit kader hebben alle gemeenten die middelen ontvangen
voor het onderwijsachterstandenbeleid (OAB) eind december 2016 een
vragenlijst ontvangen.

Bij een steekproef van gemeenten voeren wij een nader onderzoek uit waarbij
we gegevens verzamelen over het gemeentelijk beleid op het terrein van de
voor- en vroegschoolse educatie (vve) ten behoeve van de jaarlijkse rapportage
"De staat van het onderwijs". De gemeente Hillegom is opgenomen in deze
steekproef.
Dit rapport beschrijft in hoeverre de gemeente Hillegom in 2016-2017 voldoet
aan de eisen ten aanzien van vve en welke ontwikkelingen de afgelopen jaren
hebben plaatsgevonden.

De hoofdinspecteur primair onderwijs en speciaal onderwijs,
Dr. A. Jonk

VOORWOORD
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Dit rapport is het verslag van een onderzoek van de Inspectie van het Onderwijs
naar het gemeentelijk beleid ten aanzien van voor- en vroegschoolse educatie
(vve) in de gemeente Hillegom in 2016-2017.

De aanleiding van het onderzoek is een stelselonderzoek waarbij we bij een
steekproef van gemeenten gegevens verzamelen over het gemeentelijk beleid
op het terrein van de voor- en vroegschoolse educatie (vve) ten behoeve van de
jaarlijkse rapportage "De staat van het onderwijs".

De basis van het onderzoek is een gesprek met betrokkenen van de gemeente,
de door de gemeente ingevulde vragenlijst, de toelichting daarop en
aangeleverde relevante beleidsdocumenten. Vervolgens hebben wij de eisen met
betrekking tot het vve-beleid beoordeeld en de ontwikkelingen in de afgelopen
jaren in beeld gebracht.

Het onderzoek bestond uit de volgende activiteiten:

• Een gesprek met de betrokken beleidsambtenaar over het vve-beleid van
de gemeente.

• Analyse van aanvullend opgevraagde informatie in relevante
beleidsdocumenten van de gemeente.

• Intern overleg met het team Kinderopvang over GGD-toezicht in de
gemeente.

• Beoordeling van vve-beleid van de gemeente.

Als basis voor de beoordeling gelden de beoordelingscriteria toezichtkader voor-
en vroegschoolse educatie voor gemeenten, zoals die te vinden zijn op:
https://www.onderwijsinspectie.nl/onderwijssectoren/voor-en-vroegschoolse-
educatie/documenten/publicaties/2013/10/17/werkinstructie-toezichtkader-
voor--en-vroegschoolse-educatie-gemeenten.

INLEIDING1

Onderzoeksopzet

Toezichtkader
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Hoofdstuk 2 geeft een beeld van het vve-beleid op gemeentelijk niveau. Daar
wordt ingegaan op de ontwikkeling van de gemeente sinds de bestandsopname
(paragraaf 2.1) en op de door de gemeente aangeleverde vve-documenten
(paragraaf 2.2). Tenslotte geven wij in dit hoofdstuk een oordeel over het
gemeentelijke vve-beleid (paragraaf 2.3).
Hoofdstuk 3 bevat de conclusies over het vve-beleid in de gemeente Hillegom.
In hoofdstuk 4 wordt de gemeente uitgenodigd om kort te reflecteren op onze
bevindingen en zo mogelijk aan te geven welke kwaliteitsontwikkelingen hieraan
verbonden worden.

Opbouw rapport
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De gemeente Hillegom heeft een digitale vragenlijst ingevuld. De digitale
vragenlijst levert informatie over:

• wel of geen afspraken van de gemeente met de schoolbesturen en de
houders over de doelgroepdefinitie, toeleiding, doorgaande lijn en
resultaatafspraken;

• het bereik;
• de ontwikkelingen in het gemeentelijk vve-beleid;
• het aantal locaties met voorschoolse educatie en het aantal houders van

deze locaties, het aantal goede locaties en het aantal risico-locaties.

De beoordeling van het gemeentelijk beleid is gebaseerd op de digitale
vragenlijst, opgevraagde gemeentelijke beleidsdocumenten, eventuele
aanvullende informatie en het gesprek met de gemeente (zie paragraaf 2.3).

Bij de beoordeling wordt gewerkt met een vierpuntsschaal:

1. Staat in de kinderschoenen: verbeteringen zijn dringend nodig
Deze kwalificatie geeft aan dat echt iets verbeterd dient te worden.

2. Enigszins ontwikkeld: verbeteringen zijn nodig
Deze kwalificatie geeft aan dat het wenselijk is dat iets verbeterd wordt.

3. Voldoende
4. Goed ontwikkeld: een voorbeeld voor anderen

Deze kwalificatie geeft aan dat dit aspect in orde is, en wel op een
zodanige manier dat anderen hiervan kunnen leren.

Na de bestandsopname is in de Lokale Educatieve Agenda Hillegom (LEA) door
de gemeente en de gezamenlijke partners besloten om een werkgroep vve op te
richten. Vanuit deze werkgroep zijn er projectgroepen ontstaan met een
deelopdracht. Deze deelopdrachten zijn gebaseerd op de indicatoren die de
inspectie als verbeterpunten heeft aangemerkt bij de bestandsopname.
Tevens werd er een tijdelijke beleidsmedewerker (tot maart 2015) aangesteld
met als taak het opleveren van een beleidsplan vve, het opstellen van een
convenant en een subsidieplan.

VVE IN DE GEMEENTE HILLEGOM2

Ontwikkeling van vve in de gemeente Hillegom sinds de
bestandsopname

2.1
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Op 2 september 2014 heeft de inspectie opnieuw een onderzoek naar vve in de
gemeente Hillegom uitgevoerd vanwege het signaalgestuurd toezicht op basis
van de ingevulde vragenlijst. Hieruit kwamen een aantal risico's naar voren die
er in de praktijk niet waren, maar veroorzaakt werden door de discontinuïteit in
beleidsmedewerkers. Hierdoor kon er niet teruggevallen worden op vastgelegde
afspraken en documenten. De toenmalige beleidsmedewerker heeft dit
verholpen door een beleidsplan vve op te stellen. Het onderzoek liet zien dat de
gemeente Hillegom de kwaliteit van de vve had verbeterd ten opzichte van de
bestandsopname. Dit gold voor de volgende indicatoren: definitie doelgroep,
bereik, toeleiding, integraal vve-beleid en doorgaande lijn.

Ten opzichte van het vorige onderzoek in september 2014 is het aantal vve-
aanbieders opnieuw afgenomen. In 2012 boden drie peuterspeelzalen en vier
kinderdagverblijven vve aan. In 2014 waren dit drie peuterspeelzalen en drie
kinderdagverblijven en inmiddels zijn dit nog maar vier kinderdagverblijven.
Tevens is er (opnieuw) een nieuwe beleidsmedewerker die zich bezighoudt met
vve werkzaam binnen de gemeente.

- Beleidsplan 'Voorschoolse opvang en uitvoering vve 2017-2018';
- Overdrachtsformulier van voorschoolse voorziening naar basisschool;
- Bijlage overdracht voor kinderen die vve hebben gevolgd;
- Convenant voor- en vroegschoolse educatie Hillegom;
- Verordening regelende de toekenning van bijdragen in de kosten van het
bezoeken van kinderopvang in Hillegom;
- Nadere regels regelende de toekenning van bijdragen in de kosten van het
bezoeken van kinderopvang in Hillegom 2017.

In deze paragraaf geven wij onze bevindingen weer over het gemeentelijk vve-
beleid. Per domein is beschreven op welke punten wij het gemeentelijk beleid en
uitvoering als voldoende (‘3’) beoordelen, waar nog verbeterpunten worden
gezien, zowel zonder (‘2’) als met (‘1’) afspraken en op welke punten wij de
gemeente als een voorbeeld voor anderen zien (‘4’).

Wij baseren onze bevindingen op de uitkomsten van de verificatie van de
digitale vragenlijst door middel van documentenanalyse en gesprekken met
vertegenwoordigers van de gemeente.

Lijst met de vve-documenten die de gemeente Hillegom heeft
aangeleverd

2.2

Het gemeentelijk vve-beleid2.3
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Waar de bevindingen van de inspectie afwijken van het beeld uit de digitale
vragenlijst van de gemeente wordt dit vermeld en onderbouwd.

Wij publiceren jaarlijks ook een oordeel over het toezicht dat door de gemeenten
op de kinderopvang en peuterspeelzalen wordt uitgevoerd. Voor meer informatie
hierover zie www.onderwijsinspectie.nl/onderwijs/Kinderopvang.

Toelichting:

’1’ Verbeterpunten met een afspraak

Er zijn geen verbeterpunten met een afspraak.

’2’ Verbeterpunten

1a4 Ouders
De gemeente heeft met de locaties afspraken gemaakt over het opstellen van
ouderbeleid. Tijdens het steekproefonderzoek dat in augustus 2016 door de
inspectie op één van de locaties is uitgevoerd, bleek dit echter niet op orde.

HET GEMEENTELIJK VVE-BELEID 1 2 3 4

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

1A1 Definitie doelgroepkind

1A2 Bereik

1A3 Toeleiding

1A4 Ouders

1A5 Integraal vve-programma

1A6 Externe zorg

1A7 Interne kwaliteitszorg van de voor- en vroegscholen

1A8 Doorgaande lijn

1A9 Resultaten

1B Vve-coördinatie op gemeentelijk niveau

1C Systematische evaluatie en verbetering van vve op
gemeentelijk niveau

DE VVE-CONDITIES 1 2 3 4

•

•

2A GGD-rapport

2B Gemeentelijk subsidiekader
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Het zou goed zijn als de gemeente de locaties ondersteunt door middel van een
analyse van de ouderpopulatie in de gemeente. Zeker gezien het feit dat de
gemeente Hillegom te maken heeft met de instroom van (nieuwe) ouders met
een andere nationaliteit, die wellicht andere aandacht vragen. De gemeente
heeft in het gesprek met de inspectie aangegeven regelmatig met de houders en
pedagogisch medewerkers overleg te voeren waarbij dit onderwerp ook ter tafel
komt. De locaties koppelen twee maal per jaar aan de gemeente terug welke
activiteiten zij met ouders ondernemen om ouderparticipatie te stimuleren.
Daarnaast onderhoudt de beleidsmedewerker vve van de gemeente ook
contacten met de coördinator vluchtelingen. Dit is echter nog onvoldoende om te
spreken van gericht ouderbeleid met concrete doelen gebaseerd op een analyse
van de ouderpopulatie. De gemeente mag zich op dit onderdeel meer opstellen
als regievoerder.

1a9 Resultaten
De gemeente heeft in een convenant afspraken met de voor- en vroegschoolse
voorzieningen gemaakt over de resultaten van vve. Deze afspraken zijn
inhoudelijk na te lezen in het vve-beleidsplan. Hoewel de bestuurders zich
hebben gecommitteerd aan deze afspraak via het ondertekenen van het
convenant sturen de scholen deze gegevens niet naar de gemeente op. De vraag
is echter of de scholen wel op de hoogte zijn van deze afspraken, omdat
alle bestuurders, die het convenant hebben ondertekend, inmiddels van baan
gewisseld zijn. De voorscholen doen dit wel via de al eerder genoemde
halfjaarlijkse verantwoording. Alle locaties kiezen hier echter een eigen
werkwijze voor. Dit betekent dat niemand uit het convenant zich daadwerkelijk
aan de afspraken houdt op dit gebied. Hierdoor kan de gemeente niet
beoordelen of zij de gewenste resultaten voor vve behaalt.

1c Systematische evaluatie en verbetering van vve op gemeentelijk niveau
De gemeente ziet 2016 als overgangsjaar vanwege de vele nieuwe
ontwikkelingen binnen vve, zowel inhoudelijk als financieel. Voor 2017-2018 is
een nieuw vve-beleidsplan geschreven. Opvallend is echter dat het vorige
beleidsplan, dat liep tot eind 2015, niet is geëvalueerd voor het schrijven van
het huidige plan. Ook de toezeggingen die tijdens het vorige inspectiebezoek zijn
gedaan, zoals het bijstellen van het convenant, zijn niet uitgevoerd. Bovendien
is het oude convenant nog van kracht terwijl inmiddels alle schoolbestuurders
vernieuwd zijn. Wellicht heeft de discontinuïteit in beleidsmedewerkers binnen
de gemeente hier een rol bij gespeeld. De huidige beleidsmedewerker heeft
aangegeven dat er aan het einde van dit jaar een grote evaluatie op alle vve-
onderdelen zal plaatsvinden waarover ook zal worden gerapporteerd.
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Om de evaluatie op gemeentelijk niveau te borgen, is het goed dat dit wordt
opgenomen in het vve-beleidsplan.

‘3’ Voldoende

1a2 Bereik
De gemeente geeft aan dat zij veertien kindplaatsen moet realiseren op basis
van de gewichtenregeling. Omdat de gemeente deze definitie te smal vindt,
heeft zij in 2010 een ruimere doelgroepdefinitie opgesteld. Op basis hiervan
realiseert de gemeente tweeënveertig kindplaatsen. Van deze plekken zijn er
zevenendertig nu bezet. Het is de gemeente echter niet duidelijk welk
percentage vve-kinderen onder de gewichtenregeling valt en welke onder de
eigen brede doelgroepdefinitie. Sinds kort geven de locaties door aan de
gemeente waarop een kind is geïndiceerd. Hierdoor zal meer inzicht bij de
gemeente ontstaan.

1a3 Toeleiding
Binnen de gemeente is afgesproken dat het Centrum voor Jeugd en Gezin (CJG)
degene is die de kinderen voor vve indiceert. Daarna geldt, op aangeven van de
Raad, de keuzevrijheid van de ouder. De gemeente ontvangt van het CJG nog
geen gegevens over de toeleiding. De gegevens die er zijn leveren de locaties
zelf twee keer per jaar aan, maar deze geven geen beeld van het non-bereik
binnen de gemeente. Het zou goed zijn als de gemeente hierover afspraken
maakt met het CJG, zodat duidelijk wordt hoeveel kinderen een vve-advies
krijgen en hoeveel er daadwerkelijk terecht komen op een vve-plek. Dit maakt
het ook makkelijker om de toeleiding jaarlijks gericht te evalueren.

1a5 Integraal vve-programma
De gemeente heeft met de locaties afspraken gemaakt over het gebruik van een
vve-programma en over het gebruik van een observatiesysteem die moeten
voldoen aan de wettelijke eisen. Hierbij zijn de locaties vrijgelaten om
materialen te kiezen die passen bij de identiteit van de voorziening. Deze
afspraken zijn vastgelegd in het vve-beleidsplan.

1a6 Externe zorg
De gemeente beschikt over een duidelijke zorgstructuur waarvan de
voorschoolse voorzieningen op de hoogte zijn gesteld. De gemeente overlegt
ongeveer vier keer per jaar met de houders en pedagogisch medewerkers. Ook
de niet vve-locaties zijn hierbij betrokken, omdat zij mede-ondertekenaars zijn
van het convenant.
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Bij deze overleggen zijn altijd het CJG en het Jeugdgezinsteam (JGT) aanwezig.
Hierdoor zijn de lijnen binnen de gemeente kort. De gemeente kent geen
wachtlijsten voor vve.

1a7 Interne kwaliteitszorg voor- en vroegscholen
De voorschoolse voorzieningen rapporteren twee maal per jaar aan de gemeente
over onderwerpen uit het convenant. Hiervoor is een schrijfwijzer opgesteld. Eén
van de rapportages dient tevens als financiële verantwoording. Indien het nodig
is, voert de gemeente gesprekken met de betreffende locatie. De vroegscholen
lijken zich nog niet te verantwoorden aan de gemeente over het gevoerde vve-
beleid. Wellicht is het verouderde convenant hier debet aan en dienen de
afspraken te worden opgefrist.

1a8 Doorgaande lijn
De gemeente heeft met de houders en schoolbesturen afspraken gemaakt over
het overdragen van kindgegevens. Hiervoor is een standaard formulier
beschikbaar dat voor vve-kinderen nog een extra bijlage met specifiekere
informatie bevat. Bij zorgkinderen is er afgesproken dat er een warme
overdracht plaatsvindt tussen de voorschoolse voorziening en de basisschool.
Vanuit de basisscholen komt echter het signaal dat dit te weinig gebeurt.
Dit heeft de gemeente in een overleg met de pedagogisch medewerkers
besproken. Zij geven, op hun beurt, aan dat zij van de scholen geen
terugkoppeling krijgen over de ontwikkeling van de kinderen op de vroegschool.
Beide lijken signalen om de 'doorgaande lijn', conform de afspraken in het
convenant, nader met elkaar te bespreken binnen de gemeente.

1b Vve- coördinatie op gemeentelijk niveau
De gemeente Hillegom coördineert de uitwerking van het vve-beleid via een
beleidsmedewerker. Deze beleidsmedewerker heeft regelmatig overleg met de
houders, maar minder met de schoolbesturen. Bij de overleggen met de houders
zijn ook het CJG en het JGT betrokken. De regiefunctie van de gemeente heeft
waarschijnlijk te lijden gehad door de wisselingen in beleidsmedewerkers. Als
hier meer continuïteit in komt, kan het voorgenomen beleid beter uitgevoerd en
geborgd worden.

2a De gemeente heeft geregeld dat de GGD de basiskwaliteit van de
voorscholen beoordeelt
GGD Holland-Midden heeft alle locaties vorig kalenderjaar bezocht en heeft
daarbij zowel de basiskwaliteit als de kwaliteit van de voorschoolse educatie
beoordeeld. Hieruit kwamen geen bijzonderheden naar voren.
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2b Er is een gemeentelijk subsidiekader
De gemeente heeft in september 2016 een nieuw subsidiekader vastgesteld,
omdat er sprake is van een andere bekostigingssystematiek vanwege de
harmonisatiewet.

‘4’ Voorbeeld voor anderen

1a1Definitie doelgroepkind
Er zijn geen veranderingen in het beleid van de gemeente op dit gebied. Om
deze reden wordt verwezen naar het vorige rapport van 2 september 2014.
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De inspectie heeft op het niveau van de gemeente de kwaliteit van de voor- en
vroegschoolse educatie in de gemeente Hillegom beoordeeld.

De oordelen zijn gebaseerd op de antwoorden op de vragenlijst. De antwoorden
van de gemeente zijn geverifieerd in gesprekken en aan de hand van separaat
beschikbaar gestelde beleidsdocumenten.

Conclusies gemeentelijk vve-beleid

Ten opzichte van het vorige onderzoek in september 2014 heeft de gemeente
Hillegom zich op het gebied van vve niet verbeterd en is er op het onderdeel
Resultaten zelfs een verslechtering te zien. Tevens is duidelijk dat de
toezeggingen die toen aan de inspectie zijn gedaan geen vervolg hebben gehad.
De oorzaak hiervoor is te vinden in de discontinuïteit van beleidsmedewerkers
die zich binnen de gemeente met vve bezig houden. Hoewel er door de vorige
beleidsmedewerker wel zaken zijn vastgelegd en afgesproken met de houders
en schoolbesturen is hier (daarna) vanuit de gemeente te weinig controle op
gehouden. Zo is het convenant dat alle partijen hebben ondertekend verouderd
en niet meer bruikbaar omdat alle schoolbestuurders inmiddels niet meer
werkzaam zijn binnen de gemeente. In de praktijk blijken afspraken dan ook
niet altijd te werken of zijn zelfs onbekend. Het nieuwe beleidsplan laat opnieuw
de ambities van de gemeente op het terrein van vve zien, maar indien deze niet
aangestuurd en geborgd worden zal dit alleen een papieren werkelijkheid zijn.

Verbeterafspraken

Er zijn geen verbeterpunten met een afspraak.

Verbeterpunten
- 1a4 Ouders
- 1a9 Resultaten
- 1c Systematische evaluatie en verbetering van vve op gemeentelijk niveau

Voldoende oordelen

- 1a2 Bereik
- 1a3 Toeleiding
- 1a5 Integraal vve-programma

CONCLUSIES3
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- 1a6 Externe zorg
- 1a7 Interne kwaliteitszorg voor- en vroegscholen
- 1a8 Doorgaande lijn
- 1b Vve- coördinatie op gemeentelijk niveau
- 2a De gemeente heeft geregeld dat de GGD de basiskwaliteit van de
voorscholen beoordeeld
- 2b Er is een gemeentelijk subsidiekader

Voorbeelden voor anderen

- 1a1 Definitie doelgroepkind

Pagina 18 van 20



Dit rapport beschrijft de oordelen van de inspectie over de kwaliteit van de voor-
en vroegschoolse educatie in gemeente Hillegom.

Daarnaast hebben wij de gemeente gevraagd haar eigen kwaliteit te beoordelen
en dat samen met de oordelen van de inspectie te vertalen naar de
ontwikkelingsrichting van het vve-beleid.

Hieronder geeft de gemeente haar reactie:

Het rapport geeft voor de gemeente Hillegom verbeterpunten aan op het gebied
van ouderbetrokkenheid, resultaten en systematische evaluatie en verbetering
van VVE op gemeentelijk niveau. Grotendeels kan de gemeente Hillegom zich
vinden in de verbeterpunten die in het inspectierapport zijn aangegeven.

Ouderbetrokkenheid
Aangeraden wordt een analyse van de ouderpopulatie te doen. Daarbij zou een
gericht ouderbeleid opgesteld moeten worden met concrete doelen. Een
dergelijke analyse heeft gemeente Hillegom tot nu toe inderdaad niet gedaan.
Wij zullen in overleg treden met de organisaties over dit punt, om na te gaan
waaraan bij hen behoefte is.

Resultaten
Het rapport geeft terecht aan dat op dit moment de resultaten niet worden
aangeleverd via de SLO methode die is afgesproken in het convenant. Er wordt
tevens aangeraden het convenant te herzien. Wij zullen in overleg treden met
de voor- en vroegschoolse organisaties om te achterhalen waarom de SLO
methode niet wordt gebruikt. Wanneer blijkt dat een andere methode geschikter
wordt geacht om de resultaten mee terug te koppelen, dan kan het convenant
daarop aangepast worden.

Systematische evaluatie en verbetering van VVE op gemeentelijk niveau
Zoals in het rapport ook wordt beschreven zal de gemeente Hillegom, eind 2017
een evaluatie doen van de nieuwe VVE en kinderopvangregeling. Aangeraden
wordt om evaluatie van het VVE-beleid te borgen in het beleidsplan. Dit zullen
wij zeker doen.

REACTIE VAN DE GEMEENTE4
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Ook op de onderdelen die voldoende worden beschouwd worden verbeterpunten
gegeven. Veel van deze verbeterpunten kunnen afgevangen worden door het
opnieuw afsluiten van het convenant . Wij gaan daar mee aan de slag. Hierin
kan dan de interne kwaliteitszorg en de doorgaande leerlijn opnieuw onder de
aandacht gebracht worden. Daarnaast wordt op dit moment gewerkt aan een set
van afspraken met het CJG, waarin ook afspraken over bereik en toeleiding
worden gemaakt.
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